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Vragen van het lid Jan Jacob van
Dijk (CDA) aan de minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap
over salarisverhoging van
adjunct-directeuren. (Ingezonden
26 september 2008)

1
Bent u bekend met het artikel
«Salarisverhoging voor schooladjunct
vergeten»?1

2
Klopt de bewering dat de beloning
van adjunct-directeuren vergeten is in
het kader van het Actieplan
Leerkracht? Zo ja, geldt dit zowel voor
een eventuele extra beloning als de
snellere doorstroom naar hogere
salarisschalen?

3
Wat betekent dit voor de
aantrekkelijkheid van het beroep voor
potentiële aankomende (adjunct)
managers in het basisonderwijs?

4
Kunt u aangeven in hoeverre en op
welke termijn er een tekort aan
adjunct directeuren verwacht wordt
in het primair onderwijs?

5
Indien dit gerepareerd moet worden,
om hoeveel adjunct-directeuren zou
het dan gaan en wat betekent dit voor
de financiële dekking voor het
actieplan Leerkracht?

1 De Telegraaf, 24 september 2008.
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